

Date : April 24, 2025.

التاريخ : 24 ابريل 2025م

**Sub: CEO Resignation.****الموضوع : استقالة الرئيس التنفيذي.**

In terms of the disclosure requirement of Muscat Stock Exchange, the Board of Directors of A'Saffa Foods S.A.O.G would like to inform the investors community that Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari, the Chief Executive officer of the company, has submitted his resignation for personal reasons on April 16, 2025.

التزاما بمتطلبات الإفصاح الخاصة ببورصة مسقط، يود مجلس إدارة شركة "الصفاء للأغذية" (ش.م.ع.ع) إبلاغ المساهمين الكرام بأن المهندس محمد بن سهيل الشنفري، الرئيس التنفيذي للشركة قد قدم استقالته للأسباب شخصية بتاريخ 16 ابريل 2025م.

The Board of Directors, during its meeting on April 24, 2025, accepted the resignation effective April 16, 2025. The Board wishes Eng. Mohamed Al Shanfari all the best.

كما قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 24 أبريل 2025م قبول الاستقالة اعتبارًا من 16 أبريل 2025م ويتمنى المجلس للمهندس محمد الشنفري كل التوفيق.

The Board of Directors has decided to assignment of Mr. Muhammad Rafique Chaudhry to the duties of Chief Executive Officer until further notice.

قرر مجلس الإدارة تكليف الفاضل محمد رفيق شودري بمهام الرئيس التنفيذي وذلك حتى اشعار اخر.

Kind Regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،

A'Saffa Foods S.A.O.G

الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع

